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Pisemna informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Mroczy o działalności Rady w 

okresie międzysesyjnym, o zgłoszonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz postulatach 

mieszkańców tj. za okres  22.11.2024r. do 12.12.2024r. 

  

1. W w/w terminie realizowałam, przy współudziale Wiceprzewodniczących oraz wsparciu 

Państwa Radnych Rady Miejskiej zadania i obowiązki wynikające z Ustawy o 

samorządzie gminnym oraz zawarte w Statucie Gminy Mrocza. W ramach powyższych 

zadań i obowiązków były to m.in. następujące przedsięwzięcia: 

1) dnia 22 listopada br. podczas dyżuru w biurze RM rozpatrzyłam sprawy bieżące; 

2) w dniu 26 listopada 2024 roku odbyły się posiedzenia komisji przed planowaną sesją 

Rady Miejskiej; 

3) dnia 29 listopada 2024 roku w Sali Sesyjnej im. Burmistrza Seweryna Ciążyńskiego 

Urzędu Miasta i Gminy w Mroczy odbyła się VIII Sesja Rady Miejskiej w której 

uczestniczyli Radni Rady Miejskiej; podczas dyżuru w biurze RM rozpatrzyłam 

sprawy bieżące; w godzinach wieczornych wspólnie z Radnymi RM w Mroczy 

uczestniczyliśmy w tradycyjnej „Jesiennej Zadumie” połączonej z 50leciem 

działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji w Mroczy; 

4) w dniu 30 listopada 2024 r. w Hali Widowiskowo-Sportowej w Mroczy odbyły się „I 

Wojewódzkie Halowe Młodzieżowe Zawody Sportowo-Pożarnicze woj. Kujawsko-

Pomorskiego Mrocza 2024” w których uczestniczyli Radni Marek Wenerski i 

Krzysztof Rotkiewicz; 

5) dnia 1 grudnia 2024r. na zaproszenie Sołtysa oraz Rady Sołeckiej Sołectwa Witosław 

uczestniczyłam w spotkaniu Mikołajkowym dla dzieci z tego sołectwa. W tym dniu w 

Wiejskim Domu Kultury odbył się również kiermasz organizowany przez 

pracowników i uczestników WTZ w Mroczy; 

6) dnia 4 grudnia 2024r. w Urzędzie MiG Mrocza obyło się spotkanie Radnych w 

sprawie omówienia projektu budżetu na 2025r.; 

7) dnia 6 grudnia 2024 roku podczas dyżuru w biurze RM rozpatrzyłam sprawy bieżące; 

o godz. 13:00 wzięłam udział w otwarciu drogi powiatowej na odcinku Orlinek- Orle; 

w tym samym dniu W hali widowiskowo-sportowej odbył się III Turniej 

Mikołajkowy w Boccię w którym uczestniczyła Wiceprzewodnicząca Lidia Skiba;  

8) dnia 6 grudnia 2024 roku w kościele pw. św. Mikołaja odbyła się odpustowa msza 

święta, Była to piąta rocznica ustanowienia św. Mikołaja Patronem Miasta Mrocza. 
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W uroczystości uczestniczyłam wspólnie z Radnymi: Patrycją Gill, Arkadiuszem 

Lange, Krzysztofem Rotkiewiczem i Sebastianem Sobieszczyk; 

9) w dniu 7 grudnia 2024r. w Hali Widowiskowo-Sportowej w Mroczy  odbył się 

Festiwal Tradycji i Smaku tj. III Jarmark św. Mikołaja w Mroczy oraz finał XX 

Konkursu Dziedzictwa Kulinarnego „Smaki Krajny i Pałuk”. W wydarzeniu 

uczestniczyłam wspólnie z Radnymi: Lidią Skiba, Wiolettą Wika-Lewandowską, 

Patrycją Gill i Arkadiuszem Lange. 

2. W przedstawionym okresie do Rady Miejskiej nie wpłynęło żadne zapytanie radnych, 

interpelacja ani postulat mieszkańców.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Mroczy  

                                               Magdalena Musiał-Resler 

 

 


